
Protokół nr XVII/2020 

Obrad XVII Sesji Rady Miasta Ustroń 

z dnia 25 czerwca 2020 roku 

 

Obrady odbyły się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość w Ustroniu 

dnia 25 czerwca  2020 r. Obrady rozpoczęto o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:01 tego 

samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecność radnego 

Dariusza Śleziony została usprawiedliwiona. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości, stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik dokonał otwarcia obrad sesji witając wszystkich 

radnych oraz zgromadzonych gości, stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę  

do podejmowania uchwał. 

2. Zgłoszenie i rozpatrzenie sprostowań lub uzupełnień do protokołu z obrad XVI sesji 

Rady Miasta. 

 

W okresie międzysesyjnym nie zgłoszono uwag do protokołu. 

 

3. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. Porządek obrad stanowi załącznik nr 2  

do protokołu. 

4. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych z mieszkańcami oraz 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w sprawie 

projektu zmiany uchwały w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów  

i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej. 

 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji społecznych z mieszkańcami oraz organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w sprawie projektu zmiany uchwały  

w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia  

za inkaso w opłacie uzdrowiskowej stanowią załącznik nr 3 do protokołu. 

 

5. Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta Ustroń za rok 2019 oraz przeprowadzenie 

debaty nad raportem. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik przedstawił podstawę prawną rozpatrzenia 

raportu i otworzył debatę nad raportem o stanie Miasta Ustroń w 2019 roku.  



Do udziału w debacie nie zgłosił się żaden mieszkaniec Miasta Ustroń.  

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił pismo mieszkańca Miasta Ustroń w sprawie 

uporządkowania i modernizacji ulic nad bulwarami i zwrócił się z prośbą o priorytetowe 

potraktowanie sprawy. 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił także prośbę grupy mieszkańców Ustronia  

o zrealizowanie inwestycji budowy ronda na skrzyżowaniu ulicy Daszyńskiego z ulicą 

Kuźniczą. 

 

Głos w tym punkcie zabrał także Burmistrz Miasta Ustroń Przemysław Korcz. 

 

Raport o stanie Miasta Ustroń za rok 2019 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Ustroń za rok 

2019. 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik. 

Projekt był skierowany do zaopiniowania przez wszystkie Komisje Rady Miasta Ustroń  

za wyjątkiem Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Koordynacyjnej. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Ustroń za rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Mirosław Szuba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Sztefek 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr XVII/240/2020 w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Ustroń za rok 

2019 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

7. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Burmistrzowi Miasta Ustroń 

absolutorium za rok 2019 oraz uchwały RIO w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ustroń. 

 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mirosław Szuba.  

Radni nie wnieśli uwag ani pytań. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Ustroń wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2019. 

 



Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik przedstawił podstawę prawną podjęcia 

w/w uchwały oraz omówił projekt uchwały. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

W związku z opuszczeniem obrad przez radną Bożeną Piwowar dokonano ponownego 

sprawdzenia obecności. 

Od tego miejsca w posiedzeniu udział brało 13 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 

Ustroń wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (2) 

Bożena Piwowar, Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XVII/241/2020 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Ustroń wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2019 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ustroń 

za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik przedstawił podstawę prawną podjęcia 

w/w uchwały oraz omówił projekt uchwały. 

Projekt był skierowany do zaopiniowania przez wszystkie Komisje Rady Miasta Ustroń  

za wyjątkiem Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Koordynacyjnej. Komisje wydały pozytywne opinie do projektu uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Miasta Ustroń Przemysław Korcz- przedstawiając  stan Miasta Ustroń za rok 

2019 w tym m.in.: budżet miasta, zakres inwestycji, wielkość środków zewnętrznych,  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń poprosił o ponowne sprawdzenie kworum. 

Od tego miejsca w posiedzeniu udział ponownie brało 14 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ustroń za 2019 

rok. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr XVII/242/2020 w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ustroń 

za 2019 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Aleksandra Łuckoś. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XVII/243/2020 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Aleksandra Łuckoś. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr XVII/244/2020 w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ustroń. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Aleksandra Łuckoś. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ustroń. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr XVII/245/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Ustroń stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej. 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej. 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XVII/246/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie uzdrowiskowej 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w Ustroniu w granicach następujących 

ulic: Jana Wantuły, Pod Skarpą, Partyzantów, 3 Maja, Parkowej, zachodniej granicy 

rzeki Wisły, Akacjowej, Katowickiej. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami 

Aleksandra Kwiecień- Zawada. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w Ustroniu w granicach następujących ulic: 

Jana Wantuły, Pod Skarpą, Partyzantów, 3 Maja, Parkowej, zachodniej granicy rzeki Wisły, 

Akacjowej, Katowickiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr XVII/247/2020 w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w Ustroniu w granicach następujących ulic: 

Jana Wantuły, Pod Skarpą, Partyzantów, 3 Maja, Parkowej, zachodniej granicy rzeki Wisły, 

Akacjowej, Katowickiej stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 



15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych 

przy ul. Myśliwskiej. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami 

Aleksandra Kwiecień- Zawada. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych przy  

ul. Myśliwskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr XVII/248/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

położonych przy ul. Myśliwskiej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu  

na gruncie gminnym. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami 

Aleksandra Kwiecień- Zawada. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu na gruncie 

gminnym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 



NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XVII/249/2020 w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu  

na gruncie gminnym stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

nieruchomości na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata i odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami 

Aleksandra Kwiecień- Zawada. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu nieruchomości  

na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Roman Siwiec, Daria Staniek, Paweł 

Sztefek, Mirosław Szuba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Roman, Damian Ryszawy 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr XVII/250/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

nieruchomości na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata i odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nieruchomości zamiennej w ramach 

odszkodowania za grunt przejęty z mocy prawa na rzecz Gminy Ustroń. 

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami 

Aleksandra Kwiecień- Zawada. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie przyznania nieruchomości zamiennej w ramach odszkodowania 

za grunt przejęty z mocy prawa na rzecz Gminy Ustroń. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XVII/251/2020 w sprawie przyznania nieruchomości zamiennej w ramach 

odszkodowania za grunt przejęty z mocy prawa na rzecz Gminy Ustroń stanowi załącznik  

nr 17 do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w gminie 

Ustroń na rok szkolny 2020/2021. 

 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Centrum Usług Wspólnych Sylwia Moskal. 

Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Rodziny i Polityki Społecznej do projektu uchwały 

przedstawił Przewodniczący Komisji Artur Kluz. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w gminie Ustroń na rok 

szkolny 2020/2021. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr XVII/252/2020 w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w gminie 

Ustroń na rok szkolny 2020/2021 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1  

w Ustroniu. 

 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Centrum Usług Wspólnych Sylwia Moskal. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik. 



Radni nie wnieśli uwag. 

 

Głos w sprawie zabrał: 

- Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin Janik przedstawiając pismo Rady Rodziców 

Przedszkola nr 1 w Ustroniu 

- Burmistrz Miasta Ustroń Przemysław Korcz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 w Ustroniu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Bożena 

Piwowar, Aleksander Poniatowski, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Mirosław Szuba 

PRZECIW (2) 

Jadwiga Krężelok, Piotr Roman 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Daria Staniek, Paweł Sztefek 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr XVII/253/2020 w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1  

w Ustroniu stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

21. Sprawy bieżące Miasta. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Paweł Sztefek- radny Rady Miasta Ustroń 

- Przemysław Korcz- Burmistrz Miasta Ustroń 

- Alicja Żyła- Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich 

- Aleksander Poniatowski- radny Rady Miasta Ustroń 

- Andrzej Siemiński- Naczelnik Wydziału Inwestycji 

- Damian Ryszawy- radny Rady Miasta Ustroń 

- Aleksandra Kwiecień- Zawada- Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Gruntami 

 

 

22. Sprawy bieżące Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o analizę 

tematów posiedzeń Komisji na miesiąc sierpień i podanie ich do 08.07.2020 r. wraz  

z nazwiskami zaproszonych gości. Poprosił o uzupełnienie zaległych protokołów z posiedzeń 

poszczególnych Komisji oraz uzupełnienie podpisów pod protokołami, które przesłane 

zostały drogą elektroniczną. 

Przewodniczący obrad Marcin Janik poinformował, że kolejna sesja planowana jest na dzień 

27 sierpnia 2020 r. na godz. 14.00. Komisje odbędą się odpowiednio wcześniej. 



Następnie Przewodniczący Rady Miasta przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady Miasta  

w okresie międzysesyjnym: 

1. Pismo Rady Pedagogicznej Szkoły Podstawowej  nr 1- do wiadomości Rady Miasta 

Ustroń. 

2. Pismo Rady Pedagogicznej Przedszkola nr 1- do wiadomości Rady Miasta Ustroń. 

3. Pismo Rady Rodziców Przedszkola nr 1- do wiadomości Rady Miasta Ustroń. 

4. Petycja w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń poprosił o ponowne sprawdzenie kworum. 

Od tego miejsca w posiedzeniu udział ponownie brało 13 radnych. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przekazania petycji Burmistrzowi Miasta Ustroń ze względu na niewłaściwość Rady Miasta w 

sprawie będącej przedmiotem petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Jadwiga Krężelok, Bożena 

Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman Siwiec, Daria 

Staniek, Mirosław Szuba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Sztefek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Kluz, Dariusz Śleziona 

5. Pismo z Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie- Decyzja umarzająca 

postępowanie w sprawie wydania opinii do projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie gminy Ustroń Państwowych - do wiadomości 

Rady Miasta Ustroń. 

6. Pismo „Devel- Bud” Sp. z o.o. w sprawie inwestycji mieszkaniowej realizowanej  

w oparciu o ustawę z dnia 5 lipca 2018 r. o ułatwieniach w przygotowaniu i realizacji 

inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji towarzyszących („lex developer”)- pismo 

przekazano do rozpatrzenia przez Komisję Architektury, Inwestycji, Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej. 

7. Pismo mieszkanki Ustronia w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego przy  

ul. Grażyńskiego- pismo przekazano organowi właściwemu-  Burmistrzowi Miasta 

Ustroń. 

Przewodniczący Rady Miasta Ustroń przedstawił podstawę prawną dotyczącą kierowania  

i sporządzania interpelacji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Aleksander Poniatowski 

 

 

 



23. Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Ustroń Marcin 

Janik zamknął obrady XVII sesji Rady Miasta Ustroń. 

Przebieg obrad XVII sesji Rady Miasta został zapisany w formie elektronicznej na płycie CD, 

która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

  Protokołowała        Przewodniczący 

Magdalena Kozłowska             Rady Miasta Ustroń 

            Marcin Janik 


